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Reis-organisatoren Jan Bos en Sip Tol van de 

Federatie hebben de afgelopen reizen zorg-

vuldig geëvalueerd en mede aan de hand 

van een bescheiden enquête een nieuwe 

bestemming voor de jaarlijkse Federatie-

reis gevonden. Het wordt komend voorjaar 

Gent. Wanneer precies is nog niet bepaald en 

evenmin het aantal dagen dat met de reis is 

gemoeid.

Het overleg met OAD is inmiddels een eind 

gevorderd. In het komende nummer van het 

Federatie Nieuws volgt concretere informatie.

De leden van PRC Eemland hadden ‘ge-

vaarlijk’ hoog ingezet: de Federatiedag 

2014 zou pas dan geslaagd mogen heten 

als er meer dan 150 Past Rotarians naar 

Amersfoort zouden komen. De Gooilan-

ders wilden beslist niet onderdoen voor 

hun collegae uit Stadskanaal. En hun 

moed werd beloond en belangrijker: 

opnieuw was dit jaarlijks gebeuren een 

hoogtepunt.

De “afstand” tussen individuele Clubs en de 

Federatie is nog altijd betrekkelijk groot, om 

over de afstand tussen individuele Past Ro-

tarians en de Federatie nog maar te zwijgen. 

Daarmee, een andere conclusie is nauwe-

lijks te trekken, doen veel Clubs en hun le-

den, zichzelf tekort. Ook in Amersfoort wa-

ren er weer vele tientallen oude bekenden 

die elkaar troffen in een prima Past-Rotary 

ambiance met het accent vooral op de fel-

lowship.

Opvallend is ook dat elk jaar weer meer 

deelnemers van de jaarlijkse Federatierei-

zen naar de Federatiedagen lijken te komen. 

Die grotere belangstelling zorgt op zichzelf 

weer voor een groeiende sfeer waarin ver-

uit de meeste aanwezigen altijd weer vele 

bekenden aantreffen. Op de keeper be-

schouwd is het dan ook opmerkelijk dat 

lang niet alle clubs het opbrengen om een 

delegatie af te vaardigen. Trouwens, ook de 

jaarlijkse Algemene Ledenvergadering zou 

Federatiedag PRC Eemland
onthaalde 160 Past Rotarians

Vervolg op pagina 4 en 5
Sint Nikolaaskerk in Gent

Neerkijken op Amersfoort/Vathorst
Foto: Jules Meijer
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Jan Verzijden over DSB-affaire:

Powerpoint presentatie maakt furore in PRC’s
Jan Verzijden, lid van de Club van Past 

Rotarians Krimpenerwaard en eertijds lid 

van de Rotaryclub Kimpenerwaard-West 

met de classificatie Handelsbanken, is 

met groot enthousiasme de “witteboor-

denwereld” ingedoken. Aanleiding is het 

succes van een presentatie, compleeet 

met foto’s, dia’s, films op de beamer, over 

het “Scheringa-verhaal” cq de teloorgang 

van de DSB-bank. Hij heeft zich in het on-

derwerp verder verdiept en beheert sinds 

de eerste juli van dit jaar de website www.

witteboordenwereld.nl.

In februari vorig jaar ging Verzijden echt 

“de boer op”met zijn verhaal tijdens een 

lunch-bijeenkomst van de PRC Rijnwoude 

in Hazerswoude.In het maart-nummer van 

het Federatie Nieuws werd daarvan tamelijk 

bescheiden gewag gemaakt maar meerdere 

Clubs van Past Rotarians nodigden hem 

daarna uit zijn verhaal ook bij hen te komen 

vertellen.

“Maar daar bleef het niet bij” vult hij zelf aan. 

“Ook Probus roerde zich – nogal wat Past 

Rotarians zijn ook lid van een Probusclub 

– en terugziend naar vorig jaar, heb ik toen 

29 optredens in Past-verband verzorgd en 

acht voor Probus-clubs, 37 keer ben ik dus 

dat jaar op pad geweest met het Scheringa-

verhaal. Sinds 1 januari tot half juni ben ik er 

inmiddels weer 23 keer daarvoor naar clubs 

geweest en voor de tweede helft van dit jaar 

staan er nog liefst dertig afspraken in mijn 

agenda” aldus de man die ooit bij Slaven-

burg zijn classificatie “waarmaakte”.

Overigens was hij inmiddels bij zijn inlei-

ding/lezing/presentatie aandacht gaan ge-

ven aan een volgend hoofdstuk dat hij als 

titel heeft meegegeven “Het mysterie van 

de verdwenen (US$) miljarden – B.L.Madoff 

/ New York-USA”. 

“Ik ben hiervoor naar New York geweest in 

de eerste week van oktober vorig jaar om te 

zien waar B. Madoff heeft gewoond, gewerkt 

(onder meer op de Amerikaanse Effecten-

beurs NYSE) en waar hij werd veroordeeld, ” 

aldus deze toch al wat oudere Past Rotarian 

die wil weten waar hij het over heeft als hij 

zijn gehoor toespreekt.

Maar daarmee is de koek nog allesbehalve 

op. Sinds 1 juli van dit jaar is er een nieuwe 

website operationeel: www.witteboorden-

wereld.nl waarop Jan Verzijden in het kort 

weergeeft wat de inhoud is van zijn twee 

bestaande presentaties en welke eraan 

komen.”In het voorwoord maak ik de lezer 

attent op mijn (financiële) achtergrond en 

waarom ik deze ‘verhalen’ in mijn lezingen 

vertel, gekoppeld aan een powerpointpre-

sentatie. Op de laatste pagina van de site 

kan men zijn keuze aangeven of anderszins 

commentaar leveren. Eén druk op de knop 

volstaat en email doet de rest”.

In voorbereiding is een derde presentatie 

over het leven van de Amerikaanse super-

belegger Warren Buffet (witte boord zonder 

smet!). Ook hiervoor gaat Jan Verzijden in 

de States op onderzoek. In de derde week 

van september probeert hij de 83-jarige in 

Omaha-Nebraska te spreken te krijgen. “Ook 

probeer ik me daar een beeld te vormen van 

de invloed die deze man heeft (gehad) op 

het economische, sociale en culturele leven 

in zijn woonplaats. Het resultaat maakt dan 

deel uit van die derde presentatie”.

Maar hij gaat ook daarna nog wel even door 

met een vervolg op de eerste productie over 

de Dirk Scheringa Bank. Centraal daarin 

staat de kunstcollectie van de overbekende 

Noord-Hollander.

“Ook dan weer gebruik ik een powerpoint-

presentatie om een aantal schilderijen uit 

de voor-malige collectie te laten zien, zowel 

werken die tot het Realisme als werken die 

tot het Magisch Realisme worden gerekend. 

Volgend jaar wordt een museum in Twente 

geopend met schilderijen uit het voormalig 

bezit van Scheringa”, aldus de overijverige 

Past Rotarian.

Hoezo, Past Rotarians doen het een tandje 

minder? l

Jan Verzijden

B.L. Madoff
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Website fors op de schop. 

De titel van het artikel in het vorige Fede-

ratie Nieuws mag bijna een understate-

ment genoemd worden. Niets is meer 

hetzelfde. De nieuwe website is een stuk 

levendiger. Foto’s en een kort verslag van 

de laatste Federatiereis staan er inmid-

dels ook op. 

In de toekomst hopen we nog meer nieuws 

op de site te kunnen zetten. Het toesturen 

van teksten van evenementen die gebeuren 

in en rond uw club –eventueel gelardeerd 

met foto’s- zijn dan van harte welkom. 

Er bestaat een mogelijkheid om een ge-

deelte af te schermen dat alleen bestemd is 

voor een club. Daar zijn helaas wel kosten 

aan verbonden. Omdat daar nog niet vol-

doende over bekend is en we ons nog in de 

opstartfase bevinden, wordt daar even mee 

gewacht totdat wat meer duidelijk is.

Aanzien website

Zoals de website er ‘aan de buitenkant’ uit-

ziet, daarvoor is Raymond Blessing verant-

woordelijk. Hij heeft daar erg veel werk aan 

gehad. Jammer genoeg is hij door persoon-

lijke omstandigheden even uit de running en 

moet ik mijn weg er in zien te vinden. 

Ledenadministratie en handleiding

Bij LEAD -de nieuwe LEdenADministratie- 

lukt het al aardig om gegevens aan te pas-

sen en wijzigingen uit te voeren. Uit diverse 

handleidingen is onze eigen handleiding 

samengesteld. Deze is voorgelegd aan een 

lid van de Klankbordgroep de heer Jan Bui-

ter. Naar aanleiding van zijn opmerkingen 

werden aardig wat aanpassingen en toevoe-

gingen gedaan. Als het helemaal door hem 

is doorgespit zal de handleiding op de web-

site gezet worden en tevens gemaild naar de 

clubofficers en secretarissen. 

Mailings

Het e-mailen via de nieuwe website gaat niet 

zo eenvoudig als via de oude website. De 

heer Alfred Schrijver -ook lid van de klank-

bordgroep- heeft mij op weg geholpen. Maar 

er zitten nog meer haken en ogen aan en 

om deze glad te strijken moet Welvolve aan 

de slag en zullen nog enige aanpassingen 

worden verricht. Zo bezig zijnde met LEAD 

komt men veel dingen tegen die hopelijk 

in de toekomst aangepast kunnen worden 

aan de Federatie-eisen. De invulgegevens 

voor de leden zou minder uitgebreid kunnen 

zijn. Sommige gegevens zijn niet toepasse-

lijk voor Past Rotarians en andere gegevens 

mogen juist weer toegevoegd worden. Er 

zijn al diverse suggesties binnengekomen 

van clubs om aanpassingen te verrichten. Ze 

zullen zeker worden meegenomen naar We-

volve, de ‘bouwer’ van de website. Aan deze 

aanpassingen zit natuurlijk een financieel 

plaatje. Daardoor moet er even een pas op 

de plaats worden gemaakt. 

Clubzoeker

Er wordt regelmatig opgemerkt dat de club-

zoeker niet naar behoren werkt. Als men een 

naam invult bij “Club zoeken” krijgt men al-

lemaal gegevens van Rotaryclubs. Waar deze 

gegevens vanaf gehaald worden is niet dui-

delijk. Aan Wevolve zal worden gevraagd dit 

aan te passen of te verwijderen. Bij Clubs per 

dag verschijnen er weinig clubs die op de 

betreffende dag bijeenkomst hebben. Dat is 

een kwestie van aanpassen van de clubge-

gevens door de clubofficers. In de spoedig te 

verschijnen handleiding wordt dit beschre-

ven. Zoals u ziet worden er op woensdag 

diverse clubs vermeld. Delfland zelfs in het 

blauw. Als men Delfland aanklikt wordt u 

doorgelinkt naar hun website. Misschien een 

idee voor andere clubs? Bij Clubzoeker naar 

Clubs op alfabet zou het fijn zijn dat wanneer 

een club aangeklikt wordt dat er dan wat 

informatie over die club te voorschijn komt. 

Maar of dat te realiseren valt, is onbekend. 

Op de website van de Rotary is dit wel terug 

te vinden via “punaises” op het landkaartje.

Bij ons heeft het landkaartje nog geen en-

kele functie. We zullen dit zeker nog ter tafel 

te brengen in het overleg met Wevolve. Zo 

blijven we allen schaven en schuren om de 

werking van de website gladjes te laten ver-

lopen. 

Betty Wennekes l

Raymond BlessingBetty Wennekes Alfred Schrijver

“Nieuwe website is een stuk levendiger, 
maar er moet nog veel gebeuren!”

Vragen/opmerkingen: info@pastrotarians.nl 
Vragen vernieuwde website: webmaster@pastrotarians.nl
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Federatiedag 2014

PRC Eemland had zich voorgenomen 

het eigen voedingsgebied en in bijzon-

der Amersfoort, eens goed en fris uit de 

doeken te doen. Jan Jonk, voorzitter van 

de Voorbereidingscommissie had het 

duidelijk geformuleerd: “Bijna iedere 

Nederlander rijdt in de trein Amersfoort 

voorbij en ziet alleen die beroemde 

middeleeuwse Koppelpoort. Maar daar-

achter ligt een bruisende stad met ruim 

150.000 inwoners, die niet voor niets 

Amersfoort Groeistad heet.”

En dus werden de bezoekers van de Fede-

ratiedag vergast op de dames M.Mijnsen-

Dutilh en M.S.Brouwer, respectievelijk 

oud-archivaris van het Waterschap Vallei en 

Veluwe en Heemraad van dat Waterschap. 

In een rap tempo ( de beschikbare tijd leek 

niet echt toereikend) maar uitstekend ge-

documenteerd en geïllustreerd met foto’s, 

kaarten en videobeelden namen zij hun 

gehoor op vaardige wijze mee door een 

geschiedenis van – naar ruwe schatting – 

toch snel enkele honderden eeuwen. Ge-

start met de vroege ijstijd en het ontstaan 

van de Utrechtse Heuvelrug en de Veluwse 

stuwwal (met daartussen dus uiteindelijk 

Eemland en de Eemvallei) waren zij al snel 

bij grote vroegere natte-voeten-problemen 

in het hele gebied tussen Rhenen/Ede en 

Bunschoten/ Zuiderzee.

Zij verdiepten het inzicht in de geologische 

niveauverschillen (+ 90 m en – 0,5 m nap!) 

en de ellende die al dat water van zee en 

Rijn veroorzaakte. Totdat in 1916 de Zui-

derzee zo tekeer ging (Amersfoort stond 

toen grotendeels onder water!) dat beslo-

ten werd de zaak af te sluiten: in 1932 was 

dat eindelijk gelukt door de Afsluitdijk. Pas 

daarna kon ook de beheersing van water-

kering en afwatering definitief ter hand 

worden genomen. Daar waren fusies van 

waterschappen voor nodig, het maken van 

stuwen, het graven van bijvoorbeeld het 

Valleikanaal, het creeën van bergingsgebie-

den, etc. En al die tijd lag Amersfoort op een 

vooruitgeschoven oostelijke punt van de 

Utrechtse Heuvelrug en kon daar door die 

voortdurende waterproblemen niet echt 

vooruit. De stad was de gevangene binnen 

de eigen contouren van de geologisch/na-

tuurkundige omstandigheden.

Op een geestdriftige en eloquente wijze 

schetste vervolgens stedenbouwkundige 

Tom de Wit de na-oorlogse ontwikkeling 

van de Kei-stad. Hij weet “alles” van de ont-

wikkeling van zijn stad en gaf in een (ook) 

humoristisch betoog menig inkijkje. Sterk 

Vervolg van pagina 1

door een hogere opkomst aan representa-

tiviteit winnen. Wat niet geheel onbelang-

rijk is in het gelukkig volwassen geworden 

contact met Rotary Nederland, wat weer 

van groot belang is voor enerzijds de 

doorstroming en daarmee tevens de wer-

ving van nieuwe (lees: jongere) Rotarians 

maar dus evenzeer voor het voortbestaan 

van de Clubs van Past Rotarians.

Evenals in voorgaande jaren was overi-

gens het dagprogramma op zich al meer 

dan een prima motief om de Federatiedag 

te bezoeken. Drie uiterst informatieve in-

leidingen door enthousiaste experts en 

een keuze uit drie middag-excursies met 

een uiteenlopend karakter. Met als cen-

traal punt van samenkomst Congrescen-

trum De Eenhoorn, op exact tachtig pas-

sen afstand van het NS-station.

PRC Eemland had zich voorgenomen om 

zijn gasten op een indringende wijze dui-

delijk te maken hoe een aanvankelijke Val-

lei vol Water is uitgegroeid tot de Groei-

stad Amersfoort met meer dan 150.000 

inwoners, zonder daarbij te veel nadruk te 

leggen op het verre verleden. De dames 

en heren inleiders slaagden daar uitste-

kend in.

“Kijk, dit is er allemaal achter 
onze Koppelpoort”

Mevr. M. Mijnsen - Dutilh

Mevr. M. S. Brouwer

Dhr. T. de Wit

Foto: Jules Meijer
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bleek zijn talent om de elkaar opvolgende 

maar ook vaak met elkaar in strijd zijnde 

opvattingen van de planners, planologen, 

bestuurders en nog meer autoriteiten en 

insprekers, in een logisch overkomend be-

toog te ordenen. En daar doorheen weefde 

hij een indrukwekkende hoeveelheid in-

formatie over de groei van zijn stad, die na 

1950 aanvankelijk enigszins bescheiden 

was ingezet met de wijken Schuilenberg, 

Schothorst en Liendert. Maar die pas goed 

op gang was gekomen in de jaren tachtig 

van de vorige eeuw toen elf plaatsen als 

zogenaamde Groeisteden werden aange-

merkt, waaronder Amersfoort dus. Dat was 

weer mogelijk geworden door de nieuwe 

inzichten die de Derde Nota van de Ruimte-

lijke Ordening sinds 1974 schraagden.

En toch niet tevreden

En toch, en toch waren zijn toehoorders 

niet tevreden. De man sprak zo gedreven 

en demonstreerde zo betrokken te zijn met 

vooral de steeds nieuwere aanpakken als 

het ging over huizenbouw, stadsuitbrei-

dingen, planologische moeilijkheden en 

ontwikkelingen, dat menigeen hem graag 

langer had gehoord. Een vorstelijk applaus 

onderstreepte die waarneming.

De waardering voor het middagprogramma 

deed daar nauwelijks voor onder. De drie 

varianten (Spakenburg, stadswandeling 

annex boottocht en bezoek aan architec-

tonische hoogstandjes in de nieuwste wij-

ken, vielen zeer in de smaak. Op meerdere 

momenten was verbazing te horen over dit 

Amersfoort: “Dat wist ik allemaal niet, gek 

dat ik dit allemaal nooit geweten heb…”.

Volgend jaar
Federatiedag
18 april in 
Utrecht

Het ochtendprogramma kende dit keer een 

echt oorspronkelijke opening: Federatie-

voorzitter Andries Bosma werd feestelijke 

toegezongen uit 160 kelen; hij was die dag 

jarig. Maar daarvoor had hij Bob Lodder, Ad 

van Vliet en Lau de Wit – de drie Leden van 

Verdienste van de Federatie – verwelkomd. 

Ook prees hij zich gelukkig met de komst 

van Rotary-gouverneur Marion van den 

Brink namens het Gouverneursberaad en 

tevens liaisonofficer.

Uit Groot-Brittanie had een delegatie van 

maar liefst drie man de Noordzee overge-

stoken: president John Stacpoole van de 

Association of Past Rotarians in the UK, zijn 

secretaris Richard Collins en Alan Walmsley 

als extension and international relations of-

ficer. Het drietal toonde zich opnieuw inge-

nomen met de onderlinge contacten en wil 

die maar wat graag bestendigen.

Andries Bosma vestigde de aandacht op 

een aantal Federatie-zaken maar vooral op 

de totaal vernieuwde website en prees de 

inzet van Raymond Blessing, Alfred Schrij-

ver van Rotary Nederland en onze eigen 

Betty Wennekes (zie ook pagina 3).

De borrel-tot-slot werd afgesloten met een 

korte toespraak door drs L.M.M. Bolsius, bur-

gemeester van Groeistad en –parel Amers-

foort die duidelijk maakte dat de plaats zijn 

hart heeft gewonnen. Maar aan de manier 

waarop hij daarna zich overgaf aan het op-

halen van Rotterdamse herinneringen, die 

hij deelde met andere ex-Maastedelingen, 

riep toch ook een licht gevoel van twijfel 

op… l

Dhr. T. de Wit

Federatievoorzitter Andries Bosma met 
echtgenote PRC-Eemland-gastheren

In het vroege voorjaar besloot de Al-

gemene Vergadering van de Federatie, 

voortaan de jaarlijkse Federatiedag in 

de eerste helft van het jaar te agende-

ren. En om tegelijkertijd de Algemene 

Vergadering voortaan in het najaar te 

houden. 

Dat betekent dat de Federatiedag vol-

gend jaar op 18 april in Utrecht wordt 

gehouden. Die valt dan samen met de 

viering van het veertigjarig bestaan en 

krijgt dus een feestelijk karakter. Aan 

de voorbereiding wordt inmiddels druk 

gewerkt, alsook aan het Jubileumboek 

waaraan met name door Rob en Pieter 

Hendriks bijna de laatste hand wordt 

gelegd. In het volgend nummer van 

het Federatie Nieuws wordt komt die 

Utrechtse Federatiedag uitgebreider 

aan bod.

Foto: Jules Meijer
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“Zo maar” op bezoek bij één van de 118 leden-clubs

Bijna twintig jaar oude PRC Delfland
kan wel wat meer leden gebruiken

6

In het kader van de onregelmatig ver-

schijnende serie artikelen in de serie “Zo 

maar een PRC…” bezocht uw redacteur 

onlangs de PRC Delfland, die ondanks 

die zo duidelijke geografische geïnspi-

reerde naam, in Maassluis bijeen pleegt 

te komen. En die `slechts`een tiental le-

den heeft die in Maassluis zelf wonen.

Naaldwijk doet daar als leverancier nauwe-

lijks voor onder, evemin als Vlaardingen. 

Maar de Club heeft ook leden die in Rot-

terdam wonen, in Leiden, ´s Gravenzande, 

Maasland, Schiedam, Rijswijk en Rockanje. 

Een behoorlijks divers gezelschap derhalve 

dat om de twee weken bijeen komt in res-

taurant `De Ridderhof´, een waarlijk schit-

terende gelegenheid op een luttel aantal 

meters van Rijksweg 20.

Voorzitter Cor Smit regeerde op de geko-

zen bezoekdag over slechts een vijftiental 

leden, er waren (door de nog voortdurende 

vakanties wellicht?) onverwacht veel afmel-

dingen. De normale attendance laat een 

beduidend hoger percentage zien. Officieel 

had de Club op de bezoekdag nog 25 leden 

maar genoemde voorzitter begon met een 

treurige mededeling: de opzegging van 

twee trouwe leden door een verder ver-

slechterende gezondheid van de partner(s).

Een jaar eerder telde Club nog 27 leden en 

de voorzitter meldde ~ en hij niet alleen 

trouwens ~ dat de club zich enige zorgen 

maakt over die terugloop.

Een blik op de (vroegere) Rotaryclassifi-

caties laat zoals te doen gebruikelijk een 

breed scala aan beroepsbezigheden zien 

waarin vooral het ambt van burgemeester 

opvalt, de Club telt er drie. Twee dames en 

een heer. Opvallend is de classificatie zee-

veerdienst, ter plaatse niet echt verrassend 

natuurlijk, evenmin als de vermelding van 

een siervisgroothandelaar. Voorts zijn er 

notarissen, advocaten, opvallend veel aan 

de bouw gerelateerde beroepen, de medi-

sche sector, tuinbouwvoorlichting (!), bos~ 

en landschapsbouw en heel actueel is on-

getwijfeld de classificatie export groente en 

fruit. Alles ontleend aan het laatst versche-

nen Ledenboekje, waarin niet vermeld werd 

of die export op Rusland was gericht…

Even terug naar de omvang van het leden-

bestand: zonder overdrijving kan gezegd 

worden dat Rotarians en ex-Rotarians uit 

Delfland zowel als het gebied van de Nieu-

we Waterweg, zich te kort doen door niet 

toe te treden: De Ridderhof is uitermate 

lommerrijk, herbergt een knap gerestau-

reerd complex, ademt een sfeer van luxe 

die je van een eeuwenoude boerderij niet 

zo snel verwacht. Bovendien luncht de 

club in een aparte ruimte, betalen de le-

den slechts € 13,50 en schenkt men op een 

overdekt terras een bijna feestelijk te noe-

men glas in de aanloop naar de lunch. Vrij 

naar Roald Dahl: Mijn liefje, mijn duifje, wat 

wil je nog meer?

PRC Delfland zorgt er voor dat er elke bij-

eenkomst iemand is met een goed verhaal, 

met dien verstande dat de eigen leden niet 

de verplichting hebben, zelf een spreek-

beurt te houden. Vaak is er dan ook iemand 

“van buiten” en tijdens het bezoek van Het 

Federatie Nieuws was dat dit keer Bram 

Keizerwaard. Zijn Linkedin-profiel laat we-

ten dat hij leiding geeft aan het Groen van 

Prinstererlyceum in Maassluis en hij ver-

haalde op een geheel eigen wijze over de 

soms ronduit krankzinnige dingen die je in 

zo’n functie tegen komt. (Hij gebruikte daar 

zelf trouwens andere woorden voor). Dat 

hij aan ambtelijke regel- en bedilzucht zijn 

handen vaak meer dan vol heeft, maakte hij 

op een met veel humor doorspekt betoog 

van een half uur overduidelijk. Maar even-

zeer dat hij van zijn werk en de ongeveer 

1500 leerlingen houdt, de enige manier 

overigens om dit werk met vrucht te blijven 

doen, sloot hij af.

Als alle inleiders/sprekers dit niveau halen, 

is dat een reden te meer voor de Club Delf-

land om een groeiend aantal leden te clai-

men. Deze spreker werd beloond met een 

grote doos witte en blauwe druiven, uw re-

dacteur kreeg er ook een. En daar was niets 

zuurs aan, Poetin weet niet wat hij mist.	l

Links inleider Bram Keizerwaard naast voorzitter Cor Smit aan de
bestuurstafel (de achtergrond is puur toeval)

Bram Keizerwaard
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In teken van Europese veiligheid

De Club van Past Rotarians Epe 

(N.O.Veluwe) zag het levenslicht op de 

27ste februari van het jaar 1974. Dus 

stond dit jaar het achtste lustrum op het 

program en daar zijn de Veluwse Past Ro-

tarians eens goed voor gaan zitten: het 

moest een bijzonder feest worden. En 

dat werd het.

Bijvoorbeeld omdat de viering maar liefst 

een klein half jaar later werd uitgesteld. 

Een tweede bijzonderheid was dat de Club 

daarvoor precies dezelfde locatie koos als 

voor de viering van het vijfde lustrum, het 

Koetshuis van Kasteel De Cannenburch 

in Vaassen. Een derde was dat de mondi-

ale actualiteit prominent onderdeel van 

het gebeuren was; om meer precies te zijn: 

de mondiale veiligheidsvraagstukken en 

vooral de Europese. Want Ton van Osch, 

luitenant-generaal b.d., die tot medio vorig 

jaar bij vele internationale en militaire acti-

viteiten betrokken is geweest als directeur-

generaal van de Militaire Staf van de Euro-

pese Unie, kwam de Epener Past Rotarians 

als echte insider ‘even’ bijpraten.

Clubsecretaris Cees Wittekoek heeft voor 

zijn mede-leden een Verslag van de lus-

trumdag gemaakt, verlucht met veel, zeer 

veel zelfs, uiterst geslaagde foto’s. Hij was 

zo attent om de redactie van het Federa-

tie Nieuws aan zijn verzendlijst toe te voe-

gen en die maakt er, getuige deze pagina, 

dankbaar gebruik van. Want het is juist nu 

een uiterst actueel onderwerp: Veiligheid 

en Europa en zelden zal een PRC met het 

aanzoeken van een prominent inleider zo 

precies midden in de roos hebben gescho-

ten – om de militaire beeldspraak even vast 

te houden.

Dat alles neemt overigens niet weg dat die 

12de juni in Epe ook het normale program-

ma-patroon werd gevolgd. “Dus” werd af-

scheid genomen van voorzitter Frans Niers 

die werd opgevolgd door Hent van Delden. 

Aanvankelijk zou die dag ook van secretaris 

worden gewisseld maar de vorige secreta-

ris, John Tiessens, is helaas eind april vrij on-

verwachts overleden, zodat Cees Wittekoek 

vanaf dat moment al met zijn nieuwe taak 

was begonnen.

Na de warme lunch die volgde op het re-

feraaat van de heer Van Osch nam Federa-

tievoorzitter Andries Bosma de gelegen-

heid te baat om de Veluwse Past Rotarians 

te complimenteren met hun achtste lus-

trum, met de manier waarop dat vorm was 

gegeven en met het zo plezierige karakter 

van hun club. 

Hofleveranciers

Hij toonde zich ook zeer ingenomen met 

de frequente contacten met de Rotaryclub 

Epe: met name de vier jaarlijkse gezamen-

lijke bijeenkomsten konden zijn goedkeu-

ring meer dan wegdragen: ”Immers”, zo zei 

hij, “Rotaryclubs zijn tenslotte de hofleve-

ranciers van elke Club van Past Rotarians”. 

In een bondig betoog schetste hij het ont-

staan en voortbestaan van de Clubs in het 

Verenigd Koninkrijk en Nederland en blijft 

het opmerkelijk vinden dat andere landen 

dit fenomeen (nog?) niet kennen. “Daar is 

men dus Rotarian voor het leven, ongeacht 

het actief zijn in de persoonlijke classifica-

tie cq de leeftijd” aldus de daarbij enigszins 

bedenkelijk kijkende Federatievoorzitter…

Secretaris Wittekoek besluit zijn Verslag 

met een laconieke belofte: Het nieuwe be-

stuur van PRC Epe (N.O.Veluwe) gaat vol 

enthousiasme op weg naar het volgende 

lustrum!	 l

PRC Epe viert achtste lustrum 
met bijzonder programma

Luitenant-generaal b.d. Ton Van Osch was in 
zijn functie ook Militair adviseur van Lady Ca-
therine Ashton, de hoge vertegenwoordiger van 
de Europese Unie, tevens vice-voorzitter van de 
Europese Commissie. Vanuit zijn verantwoorde-
lijkheid kreeg de heer Van Osch vele veiligheids-
vraagstukken op zijn Brusselse bureau. Past 
Rotarian Cees Wittekoek die het Verslag van 
het Lustrumfeest maakte en waaruit Het Fede-
ratie Nieuws deze pagina samenstelde, tekende 
in dat Verslag met enige nadruk aan dat het 
referaat duidelijk maakte dat wat in de media 
ge-publiceerd wordt, lang niet altijd volledig is, 
vaak “wat kort door de bocht” ten gunste van 
het “snelle nieuws”. Opmerkingen die mogelijk 
ook achteraf bij zijn toehoorders, die langer van 
zijn college hadden willen genieten, een diepere 
betekenis meekregen door de gebeurtenissen in 
Oekraíne….

Foto’s: Cees Wittekoek

De Oorkonde met Gelukwensen
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Bezorging FN
Een enkele keer komt het voor dat 
iemand geen exemplaar van het 
Federatie Nieuws heeft ont-
vangen. Het is van belang 
dat zoiets dan gemeld wordt. 
Bij voorkeur bij de eigen 
clubsecretaris, die dat dan 
direkt kan doorgeven aan 
mevrouw Betty Wennekes 
van de leden-administratie. 
Zij zorgt er dan voor dat een 
exemplaar wordt nagezon-
den.
Haar emailadres is 
wennekesbetty@hotmail.com

Van Harry Huisman en Bart Ottens, voor-

zitter en secretaris van de Club van Past 

Rotarians De Randmeren uit Elburg ont-

ving het federatie Nieuws een bericht over 

het overlijden op 12 juli, de dag van zijn 

negentigste verjaardag, van een markant 

Past Rotarian:

Lammert Segaar werd in 1955 Rotarian in 

Voorschoten. In latere jaren verhuisde hij 

naar de nog te ontwikkelen Flevopolder. 

Samen met andere Rotarians, ook afkom-

stig van het “oude land”, heeft hij zich inge-

spannen om in Dronten een Rotary Club op 

te richten. Dat paste bij de rol van pionier, 

die Lammert op het lijf was geschreven. In 

het “nieuwe land” was hij op veel manieren 

en plaatsen van grote betekenis voor de 

nieuwe samenleving die in de Flevopolder 

gestalte kreeg. Niet alleen als directeur van 

(toen nog) de Raiffeisenbank en (later) de 

Rabobank, maar ook als initiator bij het van 

de grond tillen van vele gemeenschaps-

voorzieningen. 

Zijn inzet voor de gemeenschap sloot 

naadloos aan bij de doelstelling van Ro-

tary: Service above self. 

Het was dan ook niet verwonderlijk dat hij 

Paul Harris Fellow werd.

Sinds 2005 was Lammert lid van PRC De 

Randmeren in Elburg en bracht zijn en-

thousiasme voor het Rotary-erfgoed mee. 

Hij was een gedreven lid die heel trouw de 

clubbijeenkomsten bijwoonde en veelvul-

dig deelnam aan vrijwel alle andere activi-

teiten. Over de thema´s die tijdens club-

bijeenkomsten aan de orde kwamen, had 

hij steeds een heldere en onderbouwde 

mening. Lammert bezat niet alleen veel 

mensenkennis maar hij had ook een brede 

belangstelling voor zowel de geschiedenis 

als de actualiteit. 

Zijn inbreng deed er toe en maakte ge-

sprekken levendig. Met groot respect blij-

ven wij Lammert Segaar gedenken. Wij zul-

len hem in onze Club gaan missen. l

Contactpersonen 2014

District Naam Voornaam RC of PRC Email adres

D 1550 C.J.N. Versteden Cees RC Roermond cjn.versteden@xs4all.nl

D 1560 P.G.A. Burgers Paul PRC Apeldoorn e.o. pabur@upcmail.nl

D 1570 Mevr. C.J. Donk - den Daas Jacqueline RC Amersfoort-Stad thejonks@planet.nl

D 1580 Mr. J.I.M. Hoffscholte Joost RC Aalsmeer-
Mijdrecht-Uithoorn

joseph@hoffscholte.nl

D 1590 P.M. auf dem Brinke Peter PRC Groningen e.o. peter_aufdembrinke@yahoo.nl

D 1600 A. Koerten Onno RC Oegstgeest koerten@casema.nl

D 1610 C. Doornhein Cees RC Alblasserwaard doornhein@wxs.nl

Liasonofficer DG J.L. Ket Jan Lucas RC Purmerend dg2013-14@rotary-d1580.nl

Lammert Segaar
1924 - 2014

Markant Past Rotarian 
van De Randmeren 

Elburg


